

Patents

For more than 100 years, American Greetings Corporation has been a creator and manufacturer of innovative social expression products that assist consumers in enhancing their relationships to create happiness, laughter and love. The Company's major greeting card lines are American Greetings, Carlton Cards, Gibson, Recycled Paper Greetings and Papyrus, and other paper product offerings include DesignWare party goods and American Greetings and Plus Mark gift-wrap and boxed cards. American Greetings also has one of the largest collections of greetings on the Web, including greeting cards available at Cardstore.com and electronic greeting cards available at AmericanGreetings.com. In addition to its product lines, American Greetings also creates and licenses popular character brands through the American Greetings Properties group.

The following American Greetings products are covered by one or more patents or pending patent applications in the United States and, if indicated, one or more of other countries. The following list of products may not be all inclusive, and other American Greetings products not listed here may be covered by one or more patents or pending patent applications in the United States and/or one or more other countries.

To the extent applicable **to the following listed products**, this information serves as notice under 35 U.S.C. § 287(a) of the rights of American Greetings Corporation or one of its affiliates in the one or more United States patents that are associated with the respective listed products.

Brevets

Depuis plus de 100 ans, American Greetings Corporation crée et fabrique des produits d'expression sociale novateurs, qui aident les consommateurs à faire du monde un endroit plus prévenant, plus compatissant. Les principales collections de cartes de souhaits de la société sont American Greetings, Carlton Cards, Gibson, Recycled Paper Greetings et Papyrus. L'entreprise offre également des articles de fête DesignWare, ainsi que du papier d'emballage et des boîtes de cartes de marques American Greetings et Plus Mark. American Greetings possède également une des plus importantes collections de cartes de souhaits sur le Web, offrant notamment des cartes de souhaits à Cardstore.com et des cartes électroniques à AmericanGreetings.com. De plus, par l'entremise du groupe American Greetings Properties, American Greetings ajoute à sa gamme de produits la création de populaires personnages brevetés.

Les produits d'American Greetings suivants font l'objet d'un brevet ou plus, ou sont en instance de brevet, pour les États-Unis ou d'autres pays (tel que spécifié). La liste de produits suivants peut ne pas être exhaustive, et il est possible que d'autres produits d'American Greetings non mentionnés fassent l'objet d'un brevet ou plus, ou soient en instance de brevet aux États-Unis et/ou dans un autre pays ou plus.

Dans la mesure où la présente s'applique **à la liste de produits suivants**, cette information sert d'avis en vertu du code 35 U.S.C. § 287(a) des droits de l'American Greetings Corporation ou d'une de ses filiales relativement à un brevet ou plus, associé(s) aux produits énumérés.